
Retsudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 27. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 504
Statsministeren bedes oplyse, hvornår statsministeren og/eller Statsministeri-
et blev klar over, at der i den endelige pressemeddelelse, der blev sendt ud,
ikke fremgik nogen beklagelse, og reagerede statsministeren og/eller Statsmi-
nisteriet på dette? Statsministeren bedes præcist redegøre for, hvordan man
blev klar over, at beklagelsen var taget ud – var det ved gennemlæsning af
det af Justitsministeriet fremsendte, en telefonisk orientering fra Justitsmini-
steriet osv.? Endelig bedes statsministeren oplyse, om hun ikke – set i bak-
spejlet – finder det besynderligt, hvis ikke nogen i Statsministeriet reagerede
på, at en passus, som Statsministeriet havde ønske skulle med i pressemed-
delelsen, ikke var med i den endelige version.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tom Behnke (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tom.Behnke@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2013-14
REU Alm.del  Spørgsmål 504
Offentligt (01)


